

PRAYERS.

A Message was brought from the House of Commons in the following words:—

TUESDAY, May 21, 1985

Ordered,—That a Message be sent to the Senate to acquaint Their Honours that the name of Mr. Malépart has been substituted for that of Mr. Garneau on the list of those appointed to serve on the Standing Joint Committee on Official Languages Policy and Programs.

ATTEST

MICHAEL B. KIRBY,
for *The Clerk of the House of Commons*.

Ordered, That the Message do lie on the Table.

A Message was brought from the House of Commons with a Bill C-52, intituled: "An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971", to which they desire the concurrence of the Senate.

The Bill was read the first time.

With leave of the Senate,

The Honourable Senator, Doody moved, seconded by the Honourable Senator Macdonald (*Cape Breton*), that the Bill be placed on the Orders of the Day for a second reading at the next sitting of the Senate.

The question being put on the motion, it was—
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Roblin, P.C., tabled the following:—

Summaries of the Corporate Plan for 1985-88 and Capital and Operating Budgets for 1985-86 of Canada Harbour Place Corporation, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1983-84.—Sessional Paper No. 331-388.

Report on the operations of the Exchange Fund Account, together with the Auditor General's report on the audit of the Account, for the year ended December 31, 1984, pursuant to sections 17 and 18(2) of the *Currency and Exchange Act*, Chapter C-39, R.S.C. 1970.—Sessional Paper No. 331-389.

Summary of the Corporate Plan of the Canadian Commercial Corporation for 1985-90, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1983-84.—Sessional Paper No. 331-390.

Report of the Commission of Inquiry on the Pharmaceutical Industry, dated February 28, 1985 (Commissioner: H. C. Eastman).—Sessional Paper No. 331-391.

PRIÈRE.

La Chambre des communes transmet un message dont voici le texte:

Le MARDI 21 mai 1985

Il est ordonné,—Qu'un message soit transmis au Sénat pour informer Leurs Honneurs que le nom de monsieur Malépart a été substitué à celui de monsieur Garneau sur la liste des membres du Comité mixte permanent de la politique et des programmes de langues officielles.

ATTESTÉ

MICHAEL B. KIRBY,
pour *Le Greffier de la Chambre des communes*.

Ordonné: Que le message soit déposé sur le bureau.

La Chambre des communes transmet un message avec le Projet de loi C-52, intitulé: «Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage», pour lequel elle sollicite l'agrément du Sénat.

Le projet de loi est lu la première fois.

Avec la permission du Sénat.

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Macdonald (*Cape Breton*), que le projet de loi soit inscrit à l'Ordre du jour pour une deuxième lecture à la prochaine séance du Sénat.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Roblin, C.P., dépose sur le bureau ce qui suit:

Résumés du plan d'entreprise, 1985-1988, ainsi que des budgets d'investissements et de fonctionnement, 1985-1986, de la Corporation Place du Havre Canada, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-84.—Document parlementaire n° 331-388.

Rapport sur les opérations du Compte du fonds des changes y compris le rapport du vérificateur général sur la vérification du compte, pour l'année terminée le 31 décembre 1984, conformément aux articles 17 et 18(2) de la *Loi sur la monnaie et les changes*, chapitre 39, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 331-389.

Résumé du plan d'entreprise de la Corporation commerciale canadienne, 1985-1990, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1983-84.—Document parlementaire n° 331-390.

Rapport de la Commission d'enquête sur l'industrie pharmaceutique, en date du 28 février 1985 (M.H.C. Eastman, commission).—Document parlementaire n° 331-391.